



Temporary Closure of 7 x 24 Learning Centre 7 x 24 研習中心暫停開放

The 7 x 24 Learning Centre and Standalone e-Resources Stations located on G/F of Mong Man Wai Library will be closed temporarily from Monday, 28 January 2019 to Sunday, 3 February 2019 for installation of new furniture and new PCs. Twenty-five desktop PCs and 11 notebook PCs will remain available respectively at PC Area and Creative Lab on G/F of MMW Library during this period on 24-hour basis.

The 7 x 24 Learning Centre and Standalone e-Resources Stations will re-open on Monday, 4 February 2019 with additional study tables and more advanced IT facilities.

For enquiries, please contact our Information Counter at 2948 6653.

蒙民偉圖書館地下之 7 x 24 研習中心及單機版電子資源工作站將由2019年1月28日星期一至2019年2月3日星期日暫停開放以安裝新傢俱和新電腦。此段期間，蒙民偉圖書館地下電腦區及創作坊會維持每天24小時開放，分別提供25台桌面電腦和11台手提電腦。

7 x 24 研習中心及單機版電子資源工作站將於2019年2月4日星期一重開，提供更多書桌和更先進的電腦設施。

如有查詢，請致電 2948 6653 聯絡圖書館諮詢服務台。

Sidney Cheng, Librarian
圖書館館長 鄭保瑛
23 January 2019